

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/276 3 月及 4 月份中央通告

(一) PWC 教師發展日

3月7日(星期五)為 PWC 教師發展日,學生毋須上課,請參閱校曆表。

(二) 清明節假期

4月4日(星期五)為清明節假期,學生毋須上課,請參閱校曆表。

(三) 復活節假期

4月17日(星期四)至4月28日(星期一)為復活節假期,學生毋須上課,請參閱校曆表。

(四) 更換夏季校服事宜

本校訂於 3 月 24 日(星期一)全面更換夏季校服。由 3 月 10 日(星期一)開始至 3 月 21 日(星期五)為更換夏季校服之過渡周,同學可因應天氣及自身的需要,穿着整齊夏季校服或冬季校服回校。

如學生回校時未能符合學校的校服規定,有可能被校方要求回家更換符合學校要求的校服。在 2024-2025 學年,學生可以選擇穿著全套整齊的新或舊校服回校;惟所有學生必須於 2025-2026 學年轉換新校服。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月五日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/276 General Notice: March and April

Dear Parents/Guardians,

Please note the following matters:

1. PWC Teacher Development Day

March 7th (Friday) is the PWC Teacher Development Day. Students do not need to attend classes. Please refer to the school calendar.

2. Qingming Festival Holiday

April 4th (Friday) is the Qingming Festival holiday. Students do not need to attend classes. Please refer to the school calendar.

3. Easter Holiday

April 17th (Thursday) to April 28th (Monday) is the Easter holiday. Students do not need to attend classes. Please refer to the school calendar.

4. Summer Uniform Replacement Arrangements

The school will comprehensively replace the summer uniforms on March 24th (Monday). From March 10th (Monday) to March 21st (Friday) will be the transitional period for changing to summer uniforms. Students may wear either the neat summer uniforms or winter uniforms to school based on the weather and their personal needs.

Students who do not comply with the school's uniform regulations upon returning to school may be requested by the school to return home and change into the appropriate school uniform. During the 2024-2025 academic year, students have the option to wear a complete set of neat new or old uniforms to school. However, all students must transition to the new uniforms by the 2025-2026 academic year.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal